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Notulen Algemene ledenvergadering 
Datum: 10 december 2022 

Locatie: Hondenschool Dogmania te Bant 
 

Aanwezig: Bestuur: Ronald Leblanc, Margreet Oerlemans en Marijke Bergsma 
Leden: André de Jong, Noraly de Jong, Tanja Leblanc, Janny Drost, Nikky Goes, Aniek Oerlemans, Truus Hofer, 
Grietje Wagenaar.  
 
Afwezig met berichtgeving:  
Bestuur: Marga Verdegem (gestopt per 1 november 2022) 
Leden: Wendy Moel, Carolien Ziel, Esther Wijma, Eline van Oosterom, Vanessa van Laarhoven, Wenda van 
Riet, Vivianne Oerlemans, Esther Niemeijer. 
 
Notulist: Marijke Bergsma 
Voorzitter tijdens deze ALV: Ronald Leblanc  
 
1. Opening 
Ronald opent de vergadering en heet iedereen welkom  
 
2. Agenda vaststellen en mededelingen 

 
3. Goedkeuren notulen ALV 20-03-2022 

De notulen van de vorige ALV worden goedgekeurd, er zijn geen aanvullingen of opmerkingen. 
 
4. Verslag OEC 
Het OEC was voor de organisatie een leuke ervaring, er zijn weinig problemen geweest en eigenlijk geen 
negatieve reacties. Het heeft de NDDB wel veel geld gekost 1500 euro, dit is minder dan begroot. Er is ruim 800 
euro binnengekomen door bezoekers tijdens het OEC. 
 Het OEC en EOC worden op het moment vergeleken er komen daardoor nog veel positieve reacties over het 
OEC. Het volgende OEC is in september in Hongarije, het volgende EOC is in Italië, het WK is in mei in 
Denemarken.  
 
5. Jaarverslag 2022 
Marga heeft een jaarverslag gemaakt, Ronald leest dit voor: 
 
Jaarverslag van de secretaris 2022  
NDDB, Nederlandse Dog Dance Bond  
Lelystad, 06-12-2022  
Algemeen  
De NDDB, Nederlandse Dog Dance Bond, is bij notariële akte opgericht in het jaar 2013.  
De rechtsvorm is vereniging.  
*Het geregistreerde adres van de vereniging is Monnickendamstraat 52, 8244 EE Lelystad.  
*Vanaf 01-11-2022: Kloosterstraat 6, 7693 TB, Sibculo.  
Per 01 december 2022 telde de vereniging 61 leden.  
De vereniging is ingeschreven bij de Kamer van Koophandel onder nummer 011554228.  
 
Doelstelling;  
*Dit vereist aandacht door de taken die zijn overgenomen door de Dog Dance Commissie van Raad van Beheer.  
1. De vereniging heeft ten doel het doen beoefenen, het bevorderen en het ontwikkelen van de Dog Dance sport 
in de meest ruime zin van het woord en in al zijn verschijningsvormen.  
2. De vereniging tracht dit doel te bereiken door:  
- Het organiseren van Dog Dance wedstrijden volgens de van toepassing zijnde reglementen van de vereniging.  
- *(Dit moet aangepast worden naar het aangepaste FCI reglement van Raad van Beheer).  
- Het (doen) houden van onderlinge oefenwedstrijden met mede het doel om de sport verder te ontwikkelen.  
- *Het (doen) bijhouden van een administratie ten behoeve van wedstrijden, examens en oefendagen in welke 
vorm dan ook.  
- Het houden van vergaderingen en *het organiseren van lezingen en cursussen.  
- *Het organiseren van cursussen en examens op het gebied van werken met honden  
- *Het uitgeven van een clubblad of een periodiek, al dan niet in digitale vorm ????  



NDDB 

 

 

- Het onderhouden van contacten met de overheid en maatschappelijke organisaties binnen haar werkgebied 
zowel nationaal als internationaal, voor zover dat dienstbaar kan zijn aan het doel van de vereniging  
Het onderhouden van contacten met nationale en internationale organisaties op kynologisch gebied om de 
erkenning van de Dog Dance sport nationaal en internationaal in het belang van de Dog Dance sport te 
realiseren.  
- Al het geen verder aan het doel dienstbaar kan zijn, een en ander voor zover daarbij niet worst gehandeld in 
strijd met de statuten, reglementen en wettige besluiten van de vereniging  
- Het (mede) organiseren en vergeven van de titel Nederlands Kampioen met jaartal per in het reglement 
opgenomen discipline(s) 
 
Bestuur  
De samenstelling van het bestuur was in 2022 als volgt  
Mw. M. Verdegem Secretaris en interim voorzitter (per 01-11-2022 gestopt).  
Dhr.R.Leblanc Penningmeester  
Mw.M.Bergsma Algemeen bestuurslid  
Mw. M. Oerlemans Algemeen bestuurslid  
 
De bestuursleden nemen op vrijwilligers basis deel aan het bestuur van de vereniging en vallen onder het 
algemene vrijwilligersbeleid van de vereniging.  
In het verslagjaar 2022 heeft het bestuur iedere maand via Whatsapp vergaderd en iedere week via  
Whatsapp contact gehad over urgente kwesties.  
 
Leden  
Op 31 december 2021 was het ledenaantal 50. Op 01 december 2022 was het ledenaantal 61.  
 
Activiteiten:  
Selectie wedstrijden georganiseerd door de NDDB  
10-04-2022 Voorjaarswedstrijd  
06-06-2022 Op een mooie Pinksterdag  
28-08-2022 Keep it Cool  
 
OEC 2022 georganiseerd door de NDDB  
29 september 2022 – 2 oktober 2022  
Locatie: Sporthal Nije Westermar Elingsloane 67 9251 MN Burgum  
 
Deelnemers:  
HTM  
Sofie Greven met Foxy  
Marian Smit met Amy  
Marina Delsink met Liam  
Noraly de Jong met Daisy  
Freestyle  
Grietje Wagenaar met Onyx  
Marian Smit met Amy  
Esther Niemeijer met Alice  
Desiree van Zon met Tess  
 
Ronald geeft aan de het aanpassen van de doelstellingen niet haalbaar is, hiervoor moeten volgens de statuten  
2/3 van de leden aanwezig zijn bij een ALV en daarvan moet dan 2/3 voor wijziging zijn. Als het dan aangepast 
moet worden kost het ook nog een hoop geld. Formeel moet je je aan de doelstellingen houden, maar dat 
gebeurd ook nog steeds.  
De aanwezige leden vinden dat het niet aangepast hoeft te worden, alles is nog van toepassing voor de NDDB. 
Het kan zomaar zijn dat de NDDB weer een NK kan organiseren. De NDDB is aangesloten bij de raad van 
beheer, hierdoor maakt de NDDB automatisch gebruik van het reglement van de raad van beheer dog dance 
commissie. 
 
 
 
 
6. Financieel verslag 
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Ronald deelt overzichten van de financiën uit. 
Er is een verschil van rond de 3000 euro, dit komt voor uit het OEC, het bedrag (1000 euro ) dat Farmfood 
gesponsord heeft is nog niet binnen en dus ook niet meegenomen in het overzicht. Het is dus nog een beetje 
een vertekend beeld. Verder is de laatste afbetaling van de foamvloer gedaan en is de aanhanger betaald waar 
de foamvloer in opgeslagen/vervoerd wordt.  
De niet invorderbare schulden zijn uit de boeken, ze zijn ouder dan 2 jaar.  
De wedstrijden hebben we met winst gedraaid, als er jury uit het buitenland komt is dit wel een grote kostenpost. 
Zeker als er ook een overnachting bij zit. Het is niet verplicht om een jurylid uit het buitenland te hebben maar 
het heeft wel de voorkeur, net zoals het de voorkeur heeft om 2 juryleden te hebben. Gemiddeld was er 800 
euro inkomsten van de wedstrijd, daar zijn natuurlijk ook nog uitgaven zoals de afdracht aan raad van beheer 
en de jurykosten. Bij de wedstrijd in Veenendaal waren niet veel leden uit het zuiden, dit was de reden om een 
wedstrijd in het zuiden te organiseren. Funwedstrijden doen het goed, hier willen we meer van organiseren. Voor 
beginnende handlers is het een mooi begin, het is laagdrempelig. 
Er is geen kascontrole geweest. De kas wordt bij deze door de aanwezige leden goedgekeurd.  
 
7. Vacatures bestuur 

Marga is per 1 november afgetreden. Marga was de secretaris en interim voorzitter. Eigenlijk was het bestuur al 
een jaar in gebreke. Het dagelijks bestuur (voorzitter, penningmeester en secretaris) moet namelijk compleet 
zijn en er mogen geen taken gecombineerd worden. Margreet en Marijke hebben aangegeven in het bestuur te 
willen blijven als algemeen bestuurslid en Ronald blijft penningmeester. Er moeten dus 2 nieuwe bestuursleden 
bij wil de NDDB blijven bestaan. Dat moet tijdens deze ALV gebeuren. Er hebben zich 3 mensen gemeld. 
Vanessa van Laarhoven wil wel als secretaris in het bestuur, Noraly de Jong en Wenda van Riet hebben zich 
aangemeld voor voorzitter. Vanessa en Wenda zijn beide niet aanwezig, Tanja vertelt wat over beide dames. 
Noraly vertelt over zichzelf en hoe zij de toekomst van de NDDB ziet. Janny vraagt of er net als met Geraldine 
een live op facebook kan komen waar je aan de andere vragen kan stellen. Hier is nu geen tijd voor. Als er 
tijdens deze ALV geen nieuw dagelijks bestuur is houdt de NDDB op te bestaan.  
 
Er wordt gestemd: 11 stemmen voor Vanessa als secretaris en 0 stemmen tegen. Hiermee is Vanessa dus de 
nieuwe secretaris. Voor Noraly en Wenda stemmen we bij beide voor toelating in het bestuur, daarna kan het 
bestuur onderling overleggen wie voorzitter wordt. Noraly krijgt 5 stemmen voor en 5 stemmen tegen voor toe 
treden bestuur. Er komt nog een stemronde voor Noraly: 3 stemmen voor en 7 stemmen tegen toe treden tot 
het bestuur. Noraly komt niet in het bestuur. Wenda krijg 11 stemmen voor toe treden bestuur en 0 stemmen 
tegen. Wenda komt in het bestuur. Omdat Noraly niet in het bestuur komt wordt Wenda automatisch voorzitter. 
Hiermee is het bestuur weer compleet en kan de NDDB blijven bestaan. 
 
Aniek geeft aan dat ze wel wil helpen met het organiseren van leuke dingen, zoals (fun)wedstrijden.  
Er zijn nu nog persoonlijke mailadressen voor de bestuursleden, dit gaan er uit. Het wordt alleen  mailadressen 
voor de functies. Dit wordt gedaan om problemen te voorkomen zoals dat er informatie niet gebruikt mag worden 
door andere bestuursleden als het naar een persoonlijk mailadres van de NDDB is gestuurd.  
 
8 Rondvraag 
Janny: Wanneer wordt het lidmaatschap via automatische incaso afgeschreven van de rekening? Normaal was 
dit altijd in november/december. Ronald geeft aan dat hij dit al eerder heeft aangepast. In 2023 betaal je voor 
2023, het geld wordt dus in januari afgeschreven. 
Hoe zit het met de korting voor het inschrijfgeld? Leden van de NDDB krijgen op wedstrijden die de NDDB 
organiseert 5 euro korting. Voor deelnemers aan wedstrijden die geen lid zijn is het inschrijfgeld 25 euro, voor 
leden dus 20 euro. Dit zijn vaste tarieven vastgesteld door de dog dance commissie van raad van beheer.  
 
Aniek: Geld dit vaste tarief ook voor funwedstrijden? Fun wedstrijden zijn geen selectie wedstrijden dus mogen 
een ander tarief heffen. Deze mogen ook gewoon onder de naam van de NDDB georganiseerd worden. Is het 
een idee dat er een funwedstrijd tijdens Animal Event wordt georganiseerd? Marijke gaat een mail naar farmfood 
sturen om dit te voor te stellen.  
 
Grietje: Hoe zit het  met selectie wedstrijden voor het OEC, moet er nog steeds 50% van de wedstrijden 
georganiseerd vanuit de NDDB gelopen zijn? Met de wedstrijdkalender van nu is dat wat lastig inplannen om 
dan genoeg wedstrijden te organiseren. Ronald geeft aan dat als de NDDB maar 1 wedstrijd kan organiseren 
dit ook kan gelden om te selecteren. Er hoeven dus niet perse 3 wedstrijden georganiseerd te worden voor de 
selectie van het OEC.  
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André: het ingekomen stuk is nog niet besproken. 
Het ingekomen stuk wordt voorgelezen door Ronald:  
 
In het secretariaat verslag staat bijstellen doelstellingen, waarom??  
Doordat er nu een Dog Dance Commissie (nader te noemen als DDC)is welke de meeste taken heeft 
overgenomen.  
Blijft er voor de NDDB nog het volgende:  
*OEC selectie (Hiervoor kan de NDDB nog selectiewedstrijden organiseren),  
*Oefen wedstrijden organiseren.  
Veel selectie wedstrijden worden nu ook door de Dog Dance Commissie geregeld (helaas zonder overleg met 
de NDDB).  
 
De DDC neemt het volgende over:  
Nederlands kampioenschap  
Wereld kampioenschap  
Europese Open kampioenschap.  
Opleidingen juryleden en instructeurs.  
Wedstrijdreglement en Handleiding wedstrijd organiseren.  
 
Financieel is ook de vraag of de NDDB nog wel op deze voet kan doorgaan.  
1. We hebben geen startkaarten meer, waardoor de inkomsten uit de €20,00 contributie komen. (welke dan 
moet worden bijgesteld).  
2. Wedstrijd organiseren kan niet meer met €10,00 korting.  
Kostenplaatje wedstrijden:  
a. Huur locatie  
b. Juryleden (reiskosten, onderdak en verzorging)  
c. Prijzen  
d. Afdracht naar DDC €5,10 per inschrijving, zowel van de officiële als van de R.K. klasse.  
De afdracht voor de overige recreatieklassen is €3,50 mits het inschrijfgeld maximaal €15,00 per inschrijving is.  
Blijft de vraag of de NDDB nog kan en moet blijven bestaan, ook met een volledig bestuur. 
 
Ronald geeft zijn mening: Ik denk dat er ruimte voor de NDDB naast de DDC is. Er moet een goede 
samenwerking tussen de NDDB en DDC zijn wil de dog dance sport in Nederland blijven bestaan. Als er een 
goede samenwerking is hopen we dat het mogelijk is om de sport te laten groeien. 
Ook Tanja geeft aan dat komend jaar voor de DDC er op of eronder is. En wanneer de DDC het niet gaat redden 
er dan zonder NDDB ook geen Dog Dance meer zou zijn. 
Kortom voor de zekerheid in het voortbestaan van de Dog Dance sport in NL heeft de NDDB nog steeds 
bestaansrecht. 
 
André vult aan: het zou de Dog Dance sport alleen maar ten goede komen als er een goede samenwerking is 
tussen de NDDB en de DDC  
 
Het is een goed idee dat er binnenkort een bericht uitgaat met hoe alles ook alweer geregeld is en wat de taken 
van de NDDB zijn en wat de taken van de DDC zijn als reminder.  
 
9. Sluiting 

Ronald sluit de vergadering en bedankt iedereen voor de aanwezigheid. 
 
 
 
 
 
 


